

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för SSRK - BERGSLAGEN i Studieförbundets lokaler, Köping 2016-05-03

**Närvarande:** Kent Petherbielke, Eva Haag, Mats Närling, Emma Gustavsson, Lotta Karlsson (Frånvarande Johannes Almqvist, Ankie Claesson & Åse Linderskjöld)

§ 17            **Ordförande Mats Närling förklarade sammanträdet öppnat.**

§ 18            **Dagordningen för sammanträdet godkändes.**

§ 19            **Val av justerare / Lotta Karlsson**

§ 20            **Föregående protokoll godkändes**

§ 21            **Rapporter**

**a) Ordförande informerar**

Funktionärsträffen, väldigt informativa dagar. SSRK Östra arrangerar provledarutbildning SSRK B kommer att erbjudas plats/er om det finns över. Retrievermästerskapet kommer att bli av under 2016.

**b) Vice ordförande**

Ej närvarande. Se nedan "Spanielansvarig".

**c) Kassör**

Firmateckningen för nya styrelsen är klar hos Handelsbanken. Ekonomin är god. Behöver bättre information om inbetalningar som görs till vårt konto. Då det görs en del "klumpinbetalningar". Agria vill ha en kontaktperson hos oss för sponsring. Eva H ställer upp som kontaktperson. Ekonomin/redovisningen i övrigt gällande tidigare utställningar är undermåligt redovisad från förra styrelsen vilket leder till en hel del extra arbete.

**d) Utställningsansvarig**

I skrivande stund saknas 1 domare till utställningen till Askersund. Alla ringsekreterare klara. Arbetet med att tillsätta domare inför 2017 (Askersund) påbörjas redan nu. För att undvika nuvarande situation. Arbetet med att tillsätta domare till Kumla utställningen samt boka lokal pågår.

Tidigare nämnd offert gällande utställning är påskrivnen. Detta avtal gäller en utställning.

**e) Viltspåransvarig**

Uttagning till SM i viltspår för närvarande är det 3 st anmälda.

**f) Retrieveransvarig**

Vi är inbjudna i mån av plats till SSRK provledarutbildning, Lilla Träskaten. Eventuellt kommer det att köpas hem rosetter framöver. Kommer att inventera dummy förrådet och köpa in om behov finns.  
KM 29/5 två domare klara av fem.

**g) Spanielansvarig**

Ej närvarande. Skriftlig rapport dock.  
Kommer förmodligen att bli ett jaktprov för spaniel i höst, antingen på Trystorp eller Ormesta. Undertecknad planerar inför "jaktkursen" i höst tillsammans med Kajsa Markusson. Mer info kommer inom några veckor.

**h) Tollingansvarig**

Ej närvarande.

**§ 22**

**Övriga frågor**

a) Vi har en facebook grupp och en messenger grupp. Kent P "släcker" messenger gruppen för att det ska bli enklare att kommunicera.

**§ 23**

**Nästa styrelsemöte**

15 juni kl 18:00, Studieförbundet Köping. Fikaansvarig Johannes A.

**§ 24**

**Ordförande förklarar mötet avslutat.**

Mats Närling  
Ordförande

Kent Petherbielke  
Sekreterare

Lotta Karlsson  
Justerare